
Hej!

Jag heter Alice Vaara och jag är ordförande för Elevkåren Katedral i kanske två timmar till.
Vad glad jag blir över att så många dök upp idag. Jag är inte den bästa på att tala inför folk
men jag tänkte säga några väl valda ord om året vi har haft.

För ungefär ett år sedan blev jag ordförande för elevkåren och fick lära känna alla dessa
underbara människorna. Vi hade en lite trög start i början när vi försökte navigera oss igenom
möten, biljettförsäljningar, tusentals inloggningar och event, samtidigt som vi försökte lära
känna varandra. Vi fick även ett stort ekonomiskt bakslag i början av året vilken påverkade
våra prioriteringar. Det innebär också att vår fikabudget blev den knapraste på flera år.

Samarbete mellan våra utskott och skolledningen har fortsatt som vanligt under året.
Utskotten har inte fått nog av beröm för deras enastående arbete. De har hittat tid där tid inte
fanns. De har orkat med oss när vi har bett dem om saker. Jag vill tacka alla utskottsaktiva för
allt ni har bidragit med. Allt ifrån att designa strumpor till att översätta alla våra inlägg till
engelska, till att låta elevers röster bli hörda.
Ett annat samarbete som jag tror att vi alla har uppskattat mycket är med de andra
kommunala gymnasieskolorna. Vi har haft ett kontinuerligt samarbete med bland annat
Skrapans Elevkår, Elevkåren Rosendal och Celsiusskolans Elevkår. Vi har stött oss mot
varandra i motgångar och vi har anordnat event som flertal studentfester och den stora
SPRINT - träffen.

Det finns ett flertal saker som jag är riktigt stolt över när jag tittar tillbaka på det gångna
verksamhetsåret. Vi har lyckats ha regelbundna SPRINT - träffar tack vare engagemang från
både styrelsen men även alla underbara elever som är med i SPRINT:s fadderprogram. Med
deras hjälp har flera elever på vår skola fått mer sammanhållning mellan elever i både sitt
eget program men även elever utanför deras program.
Jag är även imponerad hur bra det gick att ta emot de nya eleverna i augusti. Vi må ha varit
trötta efter ett långt lov men vi ansträngde oss hårt för att ge ettorna ett varmt välkomnande.

Många väljer att fokusera på det negativa i en verksamhet. Och det finns såklart ett syfte med
det. Man kan alltid förbättra saker inom en verksamhet. Men man måste enligt mig fokusera
på allt det positiva som vi har åstadkommit. Vi har fått elever att känna sig hörda, vi har gjort
elevers skolgång roligare och vi har haft kul under tiden vi har gjort det. Det är något att vara
stolt över.

Tack till alla här idag, som har bidragit till att vår skola har blivit bättre för alla elever.
Och tack för mig.



Föregående protokoll:
Se länken nedan:
https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_daee33110b604e38ae8f767a5
d07382e.pdf

https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_daee33110b604e38ae8f767a5d07382e.pdf
https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_daee33110b604e38ae8f767a5d07382e.pdf


Förslag på dagordning
1. Mötets öppnande
2. Val av mötesfunktionärer

2.1 Val av årsmötesmötesordförande
2.2 Val av årsmötessekreterare
2.3 Val av två justerare tillika rösträknare

3. Beslut om mötets stadgeenliga utlysande
4. Fastställande av röstlängd
5. Fastställande av dagordning
6. Fastställande av arbetsordning
7. Presentation av verksamhetsberättelse
8. Presentation av bokslut/ ekonomisk berättelse
9. Presentation av revisionsberättelse
10. Beslut om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen
11. Behandling av propositioner och motioner
12. Godkännande av föreningsansvarig
13. Valresultat från styrelseval presenteras
14. Valresultat från val av utskottsordförande presenteras
15. Val av revisor
16. Övriga val
17. Avtackningar
18. Övriga frågor
19. Mötets avslutande

Styrelsen föreslår

att årsmötet antar den ovanstående dagordning som dagordning för årsmötet



Förslag på arbetsordning
1. Närvarorätt, yttranderätt och yrkanderätt

· Yttranderätt tillfaller alla medlemmar i elevkåren, förtroendevalda i elevkåren samt av
organisationen särskilt inbjudna gäster.

· Närvarorätt tillfaller alla medlemmar i elevkåren samt av organisationen särskilt
inbjudna gäster.

· Yrkanderätt/förslagsrätt samt rösträtt tillfaller samtliga medlemmar i elevkåren.

· Begäran om ordet sker genom anmälan direkt till årsmötessekreterare eller
årsmötesordförande genom exempelvis handuppräckning.

Talarlista förs av dessa, och talarlistan följer i den ordning som deltagarna begärt om ordet.

2. Votering, omröstning och val

· Omröstning sker i första hand genom acklamation, och skulle någon därefter begära
det, genom handuppräckning (votering). Om så därefter begärs ska rösträkning
genomföras.

· Omröstning som gäller personval då det finns fler kandidater än platser ska ske med
slutna röstsedlar.

· Enkel majoritet gäller vid omröstning, undantag för stadgeändring som ska ske med ⅔
majoritet.

Mer än hälften av rösterna krävs för att ett förslag ska vinna.

· Vid lika röstetal vinner den mening som elevkårens ordförande eller dennes ersättare
förespråkar.

Ifall denne avstår från att ta det beslutet, eller inte finns på plats, avgörs omröstningen
genom lottning. Detta gäller dock inte vid personval.



Vid personval gäller att:

o Varje person som ska väljas måste få egen majoritet, alltså mer än hälften
av rösterna.

o Om inte tillräckligt många personer får egen majoritet ska en tillsätta resten
av platserna med en andra valomgång, där egen majoritet inte är
nödvändig.

o Om flera personer får lika många röster på ett sätt som kan påverka
resultatet av omröstningen, ska valkommitténs åsikt avgöra.

o En får inte rösta för någon annan än sig själv. En får inte rösta med
fullmakt.

o Till revision är, förutom organisationens medlemmar, även personer som
inte är medlemmar i organisationen valbara.

3. Debattregler

· I talarstolen gäller följande tidsbegränsningar:

- 7 minuter vid föredragande av proposition/motion
- 3 minuter för förstagångstalare
- 2 minuter för andragångstalare

· Reservation (anmälan om avvikande mening mot fattade beslut), måste anmälas innan
årsmötets avslut, samt inlämnas skriftligen till fungerande sekreterare eller ordförande.

· Vad gäller motioner så har motionären rätt att föredra motionen före det att styrelsens
föredragande får ordet. Motionärens yrkande är därför huvudproposition.

· Replik kan begäras om en i talarstolen blivit apostroferad (nämnd vid namn) eller om
det tydligt framgår att en blivit omtalad i talarstolen.

Det är årsmötesordförandens uppgift att bevilja en replikbegäran. Replikskiften kan högst ske
i en omgång.

· Ordningsfråga och sakupplysning kan begäras när som helst genom handuppräckning
och utrop av “Ordningsfråga!”, och går alltid före i talarlistan.

Ordningsfråga är till exempel begäran om streck i debatten.

· En ska hålla god ton i talarstolen och använda ett vårdat språk.



· Vid pläderingar är det endast tillåtet att plädera till fördel för en kandidat. Därmed är
det inte tillåtet att tala illa om någon kandidat.

Styrelsen föreslår

att årsmötet antar ovanstående som arbetsordning för årsmötet



Verksamhetsberättelse 2023 - 2024

Styrelsen har bestått av:

Alice Vaara, Ordförande
Joel Sarkadi Kristiansson, Vice ordförande
Siri Frödén, Ekonomiansvarig
Zara Akan, Operativ chef
Julia Wolrath, Administrativ chef
Emilia Lindh, Medlemsansvarig
Jonathan Leffler, Föreningsansvarig
Axel Hartig, Ledamot
Ellie Eriksson, Ledamot

Styrelsen har genomfört följande aktiviteter:

● Utdelning av studentmössor

● Presentation av nya styrelsen

● Presentation av utskottsordförandena

● Visselpipan

● Kårkollektionen

● Internationella kvinnodagen

● Black History Month

● Nedräkning till studenten

● Designa en Kampentröja

● Poängjakt

● Utskottsmässan

● Påskäggsjakt

● Novelltävling

● Merchloppis

● Höstenkät

● Sök till Kombat

● Studentutmaningar

● May the 4th

● Chokladbollens dag

● Picknickens dag



● Kampen the Party

● Kampen

● Uppmärksammande av Pride-månaden

● Sprintträff med Rosen och Skrapan

● Studenten 2023

● Skolstart

● Välkomnandet av ettorna

● Klirr i Kassan

● Kårlek

● Sommarrohänget

● Skoldebatt 2023

● Sök till balkommittén

● Sök till valberedningen

● Föreningsmässa

● Insparken 2023

● Stormöte

● Klirr i Kassan - final

● Skidresan 2024

● Spirit Week

● School of Nightmares

● Utskottsmässa

● Utprovning av studentmössor

● Kaffe-Te måndag

● Catcher

● Träff med SPRINT-elever

● Sök till styrelsen

● Sök till utskottsordförande

● Elevkåren Katedrals julkalender

● Höstkollektionen

● Candy Canes

● Pepparkakshustävling

● Vinterbalen

● Skriv en motion



● Vad hände på förra årsmötet?

● Utfrågning av kandidater till styrelsen och ledningsgruppen

● Skicka en Alla hjärtans dag-hälsning

● Vecka Sex

● Årsmöte 2024

Styrelsen yrkar

att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna



Ekonomisk berättelse
Bokslut och Ekonomisk Berättelse Räkenskapsåret 2023-02-01 till
2024-01-31
Bokslut
Resultaträkning Belopp
Rörelsens intäkter
Försäljning 357064,53 kr
Bidrag/Företagssamarbeten 360043 kr
Summa intäkter 717107,53 kr
Rörelsens kostnader
Bankkostnader 4359 kr
Köpta tjänster 356935,36 kr
Köpta varor 341284,49 kr
Summa kostnader 702578,85 kr
Rörelsens resultat 14528,68
Resultat från finansiella investeringar
Räntekostnader
Ränteintäkter
Summa finansiella
Resultat efter finansiella poster

Årets resultat 14528,68

Räkenskapsåret; 23-24
Tillgångar Belopp (kr) Eget kapital och skulder Belopp (kr)
Anläggningstillgångar Eget kapital
Immateriella tillgångar Eget Kapital 258 451,43 kr
Materiella tillgångar Årets resultat 14528,6 kr
Finansiella tillgångar
Summa anläggningstillgångar Summa Eget Kapital 272 980,03 kr
Omsättningstillgångar Skulder
Varulager Avsättningar
Kortfristiga fodringar Avsättningar för eventualförpliktelse

Kassa Bank 256 938,03kr Kortfristiga skulder
18 120

kr
Handkassa 16 042 kr Långfristiga skulder
Summa omsättningstillgångar 272 980,03 kr Summa Skulder 18 120

S:a Tillgångar 254 860,03 kr S:a Eget Kapital och Skulder 254 860,03 kr

Balansräkning



Tillgångar (kr)
Bankkonto 256 938,03
Handkassa 16 042,00
Totalt 272 980,03

Skulder (kr)
18 120
Kortfristiga fordringar (kr)
0,00
Totalt -18 120

Eget Kapital (kr)
Totalt
254 860,03

Resultaträkning
Intäkter (kr)
Bidrag Sveriges Elevkårer/Ersättning Företagssamarbete 35 460
Sponsring 2000,00
Kontant 300
Försäljning kläder/tygkassar 115 855

varav 68i3nd
Försäljning Kampenkollektion 47 820
Försäljning rabatterat 15 210
Försäljning Höstkollektionen-2023 52 825

Studentmössor -23 39 600
Försäljning SoN 14 209
Försäljning Candy Canes 1 136
Försäljning balbiljetter -24 119969,5
Utspark, biljettförsäljning 9 025
Utspark, fakturor 105 403

varav
Skrapan 38 750
Rosen 29 453
Celsius 37 200

Insparken, biljettförsäljning 79 525
Insparken, fakturor 163 940

varav
Rosen 24 360
Skrapan 39 280
Ellen Fries 24 080
Celsius 29 792

Övriga intäkter 27 856,03



Totalt 713978,53

Utgifter (kr)
Kontant: 0,00
Banköverföringar: 702578,85

Inköp kläder och tygkassar 94 061
Aktiviteter 55 526,78
Vinterbalen 2023 168 160
Utspark 147 265
Inspark 160 000

varav
Celsius 22208

Administration 11 723,61
Transport och fordonskostnader 6 838
Bankkostnader 4359
Materiell 20 914,05
Donationer 6 136
Övriga Utgifter 27 595,41
Totalt 702578,85

Verksamhetsårets Resultat (kr)
Totalt 14 528,6



Ekonomisk berättelse

När styrelsen tillträdde i februari 2023 ärvde vi en relativt trygg ekonomisk situation. Tyvärr
gjorde försäljningen av föregående års höstkollektion och försäljning av biljetter till
utsparken för treorna det svårt för kårens ekonomi. Men det tog inte lång tid för oss att
återhämta ekonomin med hjälp av försäljningar och provisioner.

Vi ser här att vi inte gått lika mycket plus som förra året. Anledningen till detta är att
Vinterbalen och försäljningen av biljetter sker senare i år än vad det gjorde förra året. Därför
kan inte alla intäkterna från försäljningen av biljetter räknas in i detta räkenskapsår. Om vi
kollar på förra årets resultat ser vi att kåren gick mer än 60 000 plus och vi i styrelsen har
därför ingen tvekan om att detta resultatet kommer att påverka oss i framtiden.

Till skillnad från föregående år har vi i styrelsen beslutat att antalet kläder minskar vid
köpandet av kollektionerna. Detta eftersom styrelsen har sett att efterfrågan inte är lika hög
som styrelsen trott och resultatet har blivit att kollektioner blivit kvarliggande.

Ett nytt betalningssätt har lagts till detta verksamhetsår. Jag, tillsammans med styrelsen, har
beslutat att tillåta betalning med kontanter, det är därför siffran har ökat i vår handkassa.
Tidigare har endast betalning med swish tillåtits. Vi i styrelsen vill att alla elever på skolan
ska kunna ta del av vår verksamhets aktiviteter och försäljningar, detta inkluderar elever som
inte har swish av olika anledningar.

Ekonomin har inte varit en begränsande faktor i vår verksamhet på grund av det kontinuerliga
flödet av inkomstkällor i form av event, bidrag och sponsorer och att vi därav kunnat
investera detta i våra medlemmar. Det är därför rimligt att anta att det kommande året
kommer att följa samma mönster, eftersom förutsättningar kommer vara densamma för
styrelsen som kommer tillträda. Elevkåren kommer därav med högsta sannolikhet kunna
fortsätta investerar och bedriva fler roliga aktiviteter för dess medlemmar även under det
kommande året.

Styrelsen yrkar
att lägga den ekonomiska berättelsen och bokslutet till handlingarna



Revisionsberättelse
Elevkåren Katedral

802449-2277

Verksamhetsåret 2023–2024

Rollen som lekmannarevisor innebär att granska organisationen åt medlemmarnas vägnar. I
arbetet ska säkerställas att styrelsen följer styrdokument som stadgar & det etiska
ramverket, tidigare årsmötesbeslut, samt att organisationen och dess ekonomi förvaltas på
ett ansvarsfullt vis. Revisorn ska även i enlighet med stadgarna inför årsmötet av- eller
tillstyrka ifall ansvarsfrihet ska föreslås för styrelsen.

Styrelsen har under det gångna verksamhetsåret förvaltat organisationen ansvarsfullt genom
att följa den verksamhetsplan som antagits av årsmötet. Revisionen har noga följt
organisationens ekonomi under årets gång och anser att styrelsen trots det stora negativa
resultatet förvaltat ekonomin väl och köper deras resonemang angående balbiljetterna, även
om det är olyckligt att se ett så pass stort minusresultat.

Föregående års revisionsberättelse noterade en illa utveckling avseende den s.k.
Höstkollektionen, som flera år i rad hade lanserats utanför den traditionsenliga perioden.
Under verksamhetsåret har släppet skett inom sin korrekta tid och inga ytterligare medskick
på krav till förändring kommer därmed behöva föreslås. Med andra ord bör ärendet ses som
avklarat.

Lekmannarevisionen har däremot noterat en incident som involverat individer i styrelsen och
utskottsordförande där oenigheter ledde till ett utfall framför medlemmar. I och med att
situationen efter samtal med berörda parter inte blommat ut något vidare så finner inte
revisionen att vidare handling behöver tas. Det finns därför ingen grund att inte bevilja
Styrelsen för 2023–2024 ansvarsfrihet.

Revisionen föreslår årsmötet

att bevilja styrelsen för Elevkåren Katedral ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023–2024

Undertecknat:

Datum: 2024-01-30
Lund

Pontus Dahlén



Lekmannarevisor



Propositioner och motioner

Proposition 1 - Verksamhetsplan
för verksamhetsår 2024-2025
Verksamhetsplanen är vad vi i nuvarande styrelsen vill att styrelsen 24/25 ska jobba mot och
genomföra under sitt verksamhetsår. Den verksamhetsplan vi yrkar på handlar om att värna
om Katteandan, Kattes traditioner och fortsätta utveckla elevkåren.

Organisation
Styrelsen 24/25 ska under sitt verksamhetsår genomföra följande:

● Sträva efter 110% medlemskap

● Fortsätta utveckla elevkåren på skolan

● Sträva efter att få fler aktiva SPRINT-elever i elevkåren

● Stärka Katteandan

● Stormöte

● Årsmöte

● Sträva för en klimatvänligare kår genom att exempelvis reducera användandet av

engångsmaterial, sopsortera, och göra klimatsmarta val

Kommunikation
Styrelsen 24/25 ska under sitt verksamhetsår genomföra följande:
.

● Fortsätta uppdatera sociala medier och kårens hemsida

● Möjlighet att söka till utskott en gång per termin

● Marknadsföra processen att söka till styrelsen

● Tillgängliggöra möjligheten att söka till de olika kommittéerna

● Bibehålla god kommunikation med elevkårens sex utskott

● Bibehålla god kommunikation mellan styrelsen och skolledningen

● Bibehålla god kommunikation mellan styrelsen och skolans föreningar

● Bibehålla god kommunikation med andra elevkårer i Uppsala



Aktiviteter
Lobbying

Styrelsen ska under nästa år genomföra följande:

● Medlemsundersökningar för att kunna framföra medlemmarnas åsikter till

skolledningen

● Mensskåpens regelbundna påfyllning och underhåll

● Visselpipan

● Skolans utbildningsråd minst en gång varannan månad under läsårets gång

Service
Styrelsen ska under nästa år genomföra följande:

● Höstkollektion

● Kampenkollektion

Bildning
Styrelsen ska under nästa år genomföra följande:

● Temadagar
Event
Styrelsen ska under nästa år genomföra följande:

● KFTM

● Kampen The Party

● Kårlek

● Katte By Night

● School of Nightmares

Styrelsen föreslår årsmötet

att anta ovanstående verksamhetsplan för verksamhetsåret 2024-2025



Proposition 2 - Vi bryr oss om ledamöterna också

För två år sedan genomfördes en revidering av elevkåren katedrals ledningsgrupp, där två
ledamöter adderades till styrelsen. Däremot gjordes en miss gällande den bilaga som kallas
“Ledningsgruppen och dess specifika posters åtaganden”, vilken, som av namnet framgår,
beskriver de specifika posternas uppgifter och åtaganden. I denna bilaga saknas en punkt om
ledamöternas uppgifter, som styrelsen nu anser nödvändig att komplettera.

Styrelsen yrkar på följande tillägg i bilagan Ledningsgruppen och dess specifika posters
åtaganden:

§1.8 Ledamot
Har inga specifika åtaganden
Förväntas utföra uppgifter inom styrelsen där det inte är tydligt vems ansvarsområde
det är
Medverka i allmän styrelseverksamhet

Styrelsen föreslår årsmötet
att anta §1.8 som tillägg till bilagan Ledningsgruppen och dess specifika posters åtagandens
§1



Proposition 3 - Angående Fadderprogrammet

Under det gångna verksamhetsåret så har fadderprogrammet anordnat sprintträffar, där elever
från Språkintroduktion och de nationella programmen har fått träffas och umgås. Men detta
har varit en inofficiell verksamhet från kårens sida, utan tydliga regler i stadgan. Detta är
något som har diskuterats, och i samråd med fadderprogrammet har det konstaterats att dess
ställning behöver förtydligas. Därför önskar vi nu göra tillägg i stadgan gällande
fadderprogrammets existens, uppbyggnad, verksamhet och koppling till kåren, genom att
göra den till en officiell kommitté.

Styrelsen yrkar på följande tillägg i stadgan:

§ 10.5.4 Fadderprogrammet är en återkommande kommitté med syfte att stärka integrationen
av SPRINT-elever i skolan och i kåren.

§ 10.5.4.1 Kommitténs medlemmar tillsätts löpande under verksamhetsåret av Elevkåren
Katedrals styrelse.

§ 10.5.4.2 I början av verksamhetsåret ska det internt inom styrelsen väljas en
styrelsemedlem som har ansvar för fadderprogrammet och dess verksamhet.

§ 10.5.4.3 Fadderprogrammets ska sträva efter att hålla sprintträffar ungefär en gång i
månaden, samt utföra andra aktiviteter där elever på SPRINT-programmen och de nationella
programmen kan mötas.

Styrelsen föreslår därmed årsmötet
att anta § 10.5.4 som tillägg till stadgarnas § 10
att anta § 10.5.4.1 som tillägg till stadgarnas § 10
att anta § 10.5.4.2 som tillägg till stadgarnas § 10
att anta § 10.5.4.3 som tillägg till stadgarnas § 10



Motion 1 - Vem cashar om kåren crashar?
Motionär: Karl Weimarck Na21d
Stadgarnas sista paragraf som rör en eventuell upplösning är något som man helst inte tänker
på.
Kåren ska trots allt bevara Katedralskolan Uppsalas plats som det främsta läroverket norr om
Roskilde i ytterligare 800 år (§2.1). Det bästa tillfället att se över dessa stadgar är dock när
kåren är stabil och en upplösning ligger ljusår bort, det vill säga nu.
Nuvarande stadga §17.3 lyder: ”I händelse av beslut om upplösning ska Elevkåren Katedrals
ekonomiska tillgångar fördelas bland de andra elevföreningarna på Katedralskolan”. Det är
en
formulering som är mycket öppen för tolkningstvister. Det är årsmötet som ytterst har
tolkningsföreträde (§15.1). För att förhindra att ett upplösningsvilligt årsmöte också tar
tillfället i akt att tolka stadgan så att deras favoritföreningar gynnas bör det tydligt framgå i
stadgan vilka föreningar som avses och hur pengarna ska fördelas.
Enligt mig är det enda rimliga alternativet att jämnt fördela pengarna mellan de till elevkåren
anslutna föreningarna, oavsett föreningarnas medlemsantal. Föreningar på skolan som inte är
anslutna till elevkåren, till exempel partipolitiska föreningar eller föreningar med verksamhet
som
konkurrerar med en förening som är ansluten till kåren, bör inte få del av de ekonomiska
tillgångarna eftersom dessa föreningar inte har någonting med kåren att göra. Pengarna bör
fördelas jämnt eftersom föreningarnas medlemsantal kan skifta ganska kraftigt under ett läsår
och ändå inte hade givit en rättvis bild av vilka föreningar som skulle kunna dra mest nytta av
det ekonomiska tillskottet.
Dessutom skulle mindre föreningar då få en boost i en tid som vi kan anta skulle vara mycket
svår för skolans föreningsliv.
Med detta som bakgrund yrkar jag...

att §17.3 i stadgarna skrivs om med följande ny lydelse: ”I händelse av beslut om
upplösning ska Elevkåren Katedrals ekonomiska tillgångar fördelas bland de, vid
upplösningstillfället, till kåren anslutna elevföreningarna på Katedralskolan. Varje
förening ska få en lika stor andel.”

Motionssvar (motion 1):



Elevkårsstyrelsen vill först och främst tacka Karl Weimarck för hans välskrivna motion och
hängivenhet till elevdemokratins fortsatt goda administration. Liksom Karl bävar vi inför
tanken av en upplösning, men vi håller med om att formalian kring denna företeelse bör vara
väl formulerad. Därför uppskattar vi motionens uppmärksamhet till stadgans sista paragraf
som i dagsläget erbjuder en något oklar bild av hur kårens potentiella slut hade fortskridit,
och vi finner att Karls nya formulering är en påtaglig förbättring av den nuvarande med
avseende till tydlighet och rättvisa.

Styrelsen föreslår därför
att bifalla motionen i sin helhet



Motion 2 Rädda val(bered)arna!
Motionär: Karl Weimarck Na21d
Precis som valarna är de mest imponerande och storslagna djuren och har en central plats i
havens ekosystem är valberedningen den mest imponerande och storslagna gruppen inom
kåren och har en central plats inom dess organisation. Tyvärr slutar inte likheterna där. Precis
som valarna hotas av valfångst, klimatförändringar och lösdrivande fiskenät hotas ibland
valberedningens ovärderliga och hänförande, nästan överjordiska arbete av kårens egna
stadgar. Det är hög tid att dessa justeras, så att valberedningen kan fortsätta bära kåren på sina
axlar även i framtiden.
Enligt kårens stadgar §13.1 är valberedningen skyldiga att informera medlemmarna om
datum för kandidaturstart, kandidaturstopp och val senast 14 dagar innan kandidaturstopp.
Ska detta tolkas bokstavligt behöver valberedningen inte berätta att det är öppet för att
kandidaturer förrän efter kandidaturstart om kandidaturperioden är längre än fjorton dagar.
Samtidigt måste man informera om valet i väldigt god tid, då det ofta är någon vecka mellan
kandidaturstopp och val.
Om kandidaturperioden är 1:a december till 14:e januari och valen hålls 1:a februari skulle
det alltså innebära att valberedningen måste informera om alla dessa datum på nyårsdagen –
en månad efter att det öppnats för kandidaturer och en månad innan valen ska hållas. Två
veckor är en lagom framförhållning, men det borde vara två veckor innan respektive datum,
inte två veckor innan kandidaturstopp oavsett vilket datum informationen rör.
Vidare står det i stadgan (§13.6) att rösterna från valen måste sparas till årsmötet då de ska
räknas
om ifall 3⁄4 av årsmötet finner det lämpligt. En rimlig säkerhetsåtgärd, men det enda tänkbara
scenariot där någon skulle vilja att rösterna räknades om är om det var väldigt jämnt mellan
två
kandidater. I en sådan situation har sannolikt ingen av kandidaterna 3⁄4 av årsmötets stöd och
det vore därför lämpligt att sänka gränsen till enkel majoritet. Jag har svårt att se att detta
skulle missbrukas eftersom det endast finns en poäng i att begära omräkning ifall man
misstänker att valberedningen varit oärliga eller partiska.
Sist skulle jag vilja se att valberedningen garanteras rätten att ta in kandidater även efter
kandidaturstopp i stadgan. Detta då det är vanligt att det saknas sökande till vissa poster, och
det inte alltid är så att valberedningen hinner hitta någon att fylla dem innan datum för
kandidaturstopp.
Med dessa tre reformer kan vi rädda Kattes utrotningshotade valberedare – det är därför jag
yrkar...

- att stadgarnas §13.1 som nu lyder ”Valberedningen är skyldiga att informera medlemmarna
om datum gällande kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska göras senast 14
dagar innan kandidaturstopp.” ändras till ”Valberedningen är skyldiga att informera
medlemmarna om datum gällande kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska göras
senast 14 dagar innan det berörda datumet.”
- att ”3/4” byts ut mot ”en enkel majoritet” i stadgarnas §13.6



- att §13.8 läggs till i stadgarna med följande lydelse: ”Valberedningen kan inom sig besluta
att ta emot kandidaturer även efter kandidaturstopp,”



Motionssvar (motion 2):

Elevkårsstyrelsen vill återigen tacka Karl Weimarck för sitt föredömliga motionsskrivande
och engagemang i elevkåren. Valberedningen gör varje mandatperiod ett monumentalt arbete
som uppskattas å det grövsta av styrelsen, och vi hör gärna feedback från dess ledamöter
angående de relevanta stadgarna och föreskrifterna.

Vi håller med Karl i grunden i samtliga tre att-satser, men för att öka tydligheten och i större
grad ligga i linje med existerande formuleringar i stadgan föreslår vi följande revisioner i
att-sats ett och två i syfte att öka deras tydlighet och följdriktighet med den nuvarande
stadgan:

Styrelsen föreslår därför
att ändra formuleringen

“Valberedningen är skyldiga att informera medlemmarna om datum gällande
kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska göras senast 14 dagar innan det
berörda datumet.”

i första att-satsen till
“Valberedningen är skyldiga att informera medlemmarna om datum gällande
kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska för var och en av dessa tre göras
senast 14 dagar innan det berörda datumet.”

att ändra formuleringen
“att ‘3/4’ byts ut mot ‘en enkel majoritet’ i stadgarnas §13.6”

i andra att-satsen till
“att ändra §13.6 till ‘Valberedningen har till uppgift att organisera och genomföra valet
samt att räkna rösterna. Rösterna sparas till efter årsmötet, då dessa ska kunna räknas på
nytt om årsmötet med enkel (1/2) majoritet beslutar därom.’”

I att-sats tre föreslår vi en ändring för att tydliggöra att denna befogenhet att ta emot
kandidaturer efter kandidaturstopp bara skall gälla i fall av att posten i fråga saknar
kandidater.

Följaktligen föreslår vi:

att ändra formuleringen
”Valberedningen kan inom sig besluta att ta emot kandidaturer även efter kandidaturstopp”

i tredje att-satsen till
“Valberedningen kan internt besluta att ta emot kandidaturer till poster för vilka inga andra
kandidater finns, även efter kandidaturstopp.”


